
Z Á P I S N I C A  
zo zasadania mestského výboru č. 5  
konaného dňa 22. novembra 2021 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

1.  Otvorenie  
2.  Schválenie programu 
3.  Kontrola použitia financií z participatívneho rozpočtu v obvode č. 5 

4.  Požiadavky výboru 

5.  Záver 

 
 

K bodu 1: 
Zasadnutie mestského výboru otvorila a rokovanie viedla predsedníčka MSV č. 5 Ing. Jarmila Barcaj 
Drinková. Privítala 8 prítomných členov, 3 členovia sa na výbore nezúčastnili.  
 
 
K bodu 2: 
Ing. Jarmila Barcaj Drinková oboznámila prítomných s programom. Ten bol následne všetkými 
prítomnými členmi schválený.  
 
 
K bodu 3: 
Z participatívneho rozpočtu bolo Mestským výborom č. 5 zo dňa 12. 4. 2021 odsúhlasené 
použitie  týchto finančných prostriedkov vo výške 3550,- € na:  
- Kúpu herných prvkov na detské ihrisko na ul. Sv. Cyrila a Metoda 

Členovia výboru skonštatovali, že tento zámer bol splnený, a to zakúpením nových herných prvkov 
do detského ihriska a tento stav bol výborom aj fyzicky skontrolovaný. Zároveň bolo z tohto 
detského ihriska odstránené aj poškodené, pre deti nebezpečné a neesteticky pôsobiace oplotenie, 
čo členovia výboru privítali s nadšením. Splnila sa tým aj jedna z požiadaviek výboru. 
 
- Zároveň boli tiež doplnené nové herné prvky (húpačky) do detského ihriska vo vnútrobloku na ul. J. 
Mudrocha, nakoľko sa na ihrisku nachádzali pokazené a znehodnotené herné prvky, ktoré boli 
odstránené a nahradené novými. Túto skutočnosť si členovia výboru tiež fyzicky overili. 
 
 
 

K bodu č. 4: 
Požiadavky výboru: 

● prideliť sľúbené finančné prostriedky na vytvorenie predzahrádky pri bytovom dome č. 1355 
(predsedníčka výboru informovala prítomných, že tieto prostriedky majú byť zabezpečené 
budúci rok z projektu „Zelená Senica“) 

● vyriešiť osvetlenie pri elektrostanici pri parkovisku pred detským interiérovým ihriskom Lewík, 
nakoľko sú tieto priestory v nočných hodinách neosvetlené (túto požiadavku dáva výbor 
opakovane)  



● vyriešiť tiež osvetlenie na chodníku smerujúceho zo sídliska Sotina okolo cestárov smerom 
k hlavnej ceste (Hurbanova ul.), nakoľko sú tieto priestory v nočných hodinách neosvetlené 
a pritom občanmi veľmi často využívané (viď obrázok v prílohe) 

● vysadiť stromy pri detskom ihrisku na ul. Sv. Cyrila a Metoda 

● odstrániť alebo posunúť betónovú skruž z chodníka pri bytovom dome č. 1355 na ul. J. 
Mudrocha (viď obrázok v prílohe), neplní totiž žiadny účel, iba zavadzia (túto požiadavku dáva 
výbor opakovane)  

● zabezpečiť pravidelné upratovanie a odvoz popadaného lístia, ktoré nielenže pôsobí neesteticky, 
ale zároveň je aj nebezpečné pre občanov mesta (ako príklad prikladáme v prílohe obrázok 
schodišťa celého znečisteného od popadaných listov pri bytových domoch na ul. Gen. L. Svobodu) 

 
● členovia výboru tiež pripomínajú väčšiu snahu mesta o starostlivosť o vysadené stromy - táto 

starostlivosť by mala byť pridelená konkrétnej mestskej organizácii, ktorá by za túto starostlivosť  
bola zodpovedná 

 
 
 
K bodu č. 5: 
Pani predsedníčka poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončila. 
 
 
 
 
 
 

Senica, 22. 11. 2021 
Zapísal: Mgr. Miroslav Tehlár 
 
 

                                                                                        Ing. Jarmila  Barcaj  D r i n k o v á   
                                                                                      predsedníčka mestského výboru č. 5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Obrázková príloha: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


